
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Justitsministeren

Dato: 19. november 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Samrådsspørgsmål X
Vil ministeren redegøre for, om ikke det er et problem, at ministeren udtaler sig
positivt om halekupering af svin, når halekupering kun må benyttes som en
midlertidig løsning, og kun når der er gjort andre tiltag for at løse problemerne
med halebid?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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